
Florenzi: Destro może być dla nas przydatny
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Alessandro Florenzi wrócił tego lata do Romy z wypożyczenia z Crotone,

które pozwoliło mu rozwinąć się piłkarsko. Dziś przebywa z zespołem na

tournee w USA i w meczu sparingowym z Livepoolem zdobył bardzo ważną

drugą bramkę dającą drużynie wygraną. gracz udzielił wywiadu dla La

Gazzetta dello Sport. Cześć wywiadu opublikował portal vocegiallorossa.it.

Teraz ty torujesz sobie drogę. W jakim punkcie są wasze treningi i jakie są

wasze ambicje przed najbliższym sezonem?

- Z Zemanem treningi były na początku ciężkie, jednak teraz sprawy idą lepiej. Nie

możemy odpuszczać, jest jednak obecnie za wcześnie, aby mówić czy będziemy na

trzecim miejscu, piątym czy siedemnastym. Na pewno z kimś takim jak nasz trener

możemy wygrać wszystkie mecze, jednak wszystkie mechanizmy muszą zostać

umieszczone na miejscu rozpoczynając od meczu w Nowym Jorku z Salwadorem.

Na koniec Destro. Jest twoim kolegą z reprezentacji U-21: jak go ocenisz?

- Jest mocny, może być bardzo przydatny dla naszego ataku. Nie zapominajmy

jednak, że w przodzie mamy wielu dobrych graczy.
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